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I N T E R P E L A C J A 

ponowiona dot. zgłaszanej już prośby 

o montaż słupa ogłoszeniowego czy innego do tych celów urządzenia 

przy Hali Targowej przy PKP oraz dawnym dworcu PKS 

 Ponawiam swoje interpelacje składane ws. ustawienia słupa ogłoszeniowego 

czy innego właściwego do tych celów urządzenia przy dworcu PKP oraz dawnym 

PKS. Są to miejsca uczęszczane, zawsze taka możliwość się tam znajdowała, ale po 

modernizacji tych terenów brakuje ww. urządzeń. Mieszkańcy choćby nekrologi 

wieszają na drzewach. Apeluję o to od początku 2019 r., na ostatni monit Ratusz 

odpowiedział, iż Miasto planuje wymianę tych słupów w całym mieście na bardziej 

estetyczne i te wskazywane przeze mnie pojawią się ok. końca I półrocza tego roku. 

Przypominam, bo kwartał tego roku już się kończy, a tym samym i następne  

3 miesiące szybko miną. Sprawa prozaiczna w zasadzie, a ważna dla Mieszkańców i 

oby nie skończyło się na kolejnych latach obietnic. 

 Jeśli nie ma funduszy na kompleksową wymianę, co jednak stanowi spory 

koszt, a sytuacja gospodarcza dla wszystkich jest coraz trudniejsza, to można 

rozważyć zainstalowanie tych starych słupów lekko odnowionych, np. z bardziej 

stylowym, wpisującym się w otoczenie daszkiem, tak jak na moment po mojej 

pierwszej interpelacji w tej sprawie pojawił się przy Hali Targowej. Szybko został 

jednak zdemontowany, gdyż jak mi później Ratusz wyjaśniał, nie wpisywał się w 

estetykę odnowionego miejsca. Mieszkańcom, wg tego co mi przekazują, względy 

estetyczne nie przeszkadzają, a wydaje się, że bardziej psują ją ogłoszenia 

przyklejane na drzewach, słupach, czy gablotach dot. historii miasta. 
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